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کاروان پرســـپولیس دوشـــنبه شـــب فـــرودگاه امام را به مقصـــد ترکیه ترک کرد و 
نیمه شـــب بود که سرخپوشـــان در هتل محل اقامت خود مســـتقر شـــدند. به 
همیـــن خاطـــر اعضـــای تیم تا ظهر دیروز از اتاق هـــای خود بیرون نیامده و به 
یکن در این اردو حضور داشـــته باشـــند  اســـتراحت پرداختند. قرار بود 29 باز
که عرفان ملاپور به علت آماده نبودن پاســـپورتش از این ســـفر جا ماند. خرید 
جوان پرســـپولیس طبق هماهنگی هایی که این باشـــگاه انجام داد عصر روز 
یدو معرفی کند.  گذشته راهی ترکیه شد تا هرچه زودتر خودش را به خوان گار
ی در  او بـــه تازگـــی بـــه عضویت تیم پرســـپولیس درآمده و قرار اســـت بـــرای باز
یکنان این پست رقابت کند. طبق برنامه ارائه شده به  پست دفاع چپ با باز
سرخپوشان قرار بود شب گذشته اولین تمرین این تیم در ترکیه برگزار شود. 

  چالش باشگاه با گاریدو بر سر بازیکنان خارجی
کامــی در جــذب چند  باشــگاه پرســپولیس شــاید اولیــن تیمــی بــود کــه بعــد از نا
یکــن خارجــی گذاشــت. در  یــد باز ی خر یکــن داخلــی همــه تمرکــز خــود را رو باز
کــره جــذب شــد. انتقالــی  همیــن راســتا ایــوب العملــود بعــد از تقریبــا 10 روز مذا
کــه باشــگاه پرســپولیس خیلــی ســعی کــرد رقــم آن رســانه ای نشــود امــا ایــن 
یکــن  ینــه داشــت. ایــن باز انتقــال بیــش از 600 هــزار دلار بــرای ایــن باشــگاه هز
یــدو جــذب شــد و ایــن مربــی اســپانیایی بــه همــراه ایجنت هــای  بــا اصــرار گار
ایرانی اش در مرحله بعدی نام یحیی عطیه الله را برای جانشینی عبدالکریم 
کــرات طولانــی کــه بــرای  حســن مطــرح کردنــد. باشــگاه پرســپولیس در مذا
ینــه  یکــن داشــت متوجــه شــد بایــد حــدود دو میلیــون دلار هز جــذب ایــن باز
کنــد. در همیــن راســتا تصمیــم گرفــت گزینه هــای دیگــری را بــرای ایــن پســت 
یــدو ایــن بــار نــام مارســلو ســوارز از بولیــوی را  انتخــاب کنــد. در ایــن بیــن گار
ی ملــی در کارنامــه  یکــن 22 ســاله ای کــه تعــداد معــدودی بــاز مطــرح کــرد. باز
فوتبالــی خــود داشــت و پســت اصلــی اش دفــاع وســط بــود. مســئولان باشــگاه 
یکــن اهــل بولیــوی داشــتند متوجــه شــدند  بعــد از تحقیقاتــی کــه در مــورد باز
جــذب او بــا رقــم حــدود 800 هــزار دلار بــا آن کیفیــت فنــی اشــتباه اســت و از 
یدو خواســتند گزینه دیگری را مطرح کند. هرچند برای پســت دفاع چپ  گار
خــود باشــگاه پرســپولیس گزینه هــای به مراتــب ارزان تــر و کارنامه دارتــری را بــه 
ســرمربی اســپانیایی معرفــی کــرد کــه او آنهــا را تاییــد نکــرد. ایــن مــوارد در جذب 
دروازه بــان هــم اتفــاق افتــاده اســت. بــه ایــن شــکل کــه چنــد دروازه بــان خــوب 
کثــر آنهــا ســابقه  از کشــورهای برزیــل، مقدونیــه، هلنــد، ســوئد و کامــرون کــه ا
یــدو معرفــی شــدند امــا بــاز هــم او آنهــا را  ملــی هــم دارنــد از ســوی باشــگاه بــه گار
کیــدش ایــن بــوده و هســت کــه گنــدوز از الجزایــر جــذب شــود.  تاییــد نکــرد و تا
دروازه بانــی کــه انتقالــش بیــش از 800 هــزار دلار بــرای پرســپولیس آب می خورد، 
درحالی کــه جــذب دروازه بان هــای اشــاره شــده بــه مراتــب هزینه هــای کمتــری 
بــرای ایــن باشــگاه داشــت. بــه هــر حــال بایــد دیــد ایــن چالــش بــه وجــود آمــده 
بیــن باشــگاه پرســپولیس و ســرمربی اســپانیایی درنهایــت بــه کجــا خواهــد 
یــدو بــرای تقویــت خــط حملــه تیمــش نیــز برنامــه  گفتــه نمانــد گار انجامیــد. نا
ی بــرای تیمــش اســت  دارد و بــه دنبــال گزینه هــای حــدود یک ونیــم ملیــون دلار

کــه بعــد از جــذب دروازه بــان در ایــن مــورد اقــدام خواهــد کــرد. 

  تلاش واسطه ها برای بازگرداندن نعمتی
برخی ایجنت ها به سیامک نعمتی و محمدحسین مرادمند قول داده بودند 
به هر شـــکلی که هســـت نام آنها را به لیســـت پرســـپولیس اضافه کنند که در 
مورد مرادمند، بازگشت گولسیانی برنامه های آنها را برهم زد. درواقع مسئولان 
باشـــگاه پرســـپولیس با تمدید قرارداد مدافع گرجســـتانی خود به درخواســـت 
هواداران عمل کردند و به نوعی مانع حضور مرادمند در تیم شـــان شـــدند. در 
رابطه با سیامک نعمتی هم خیلی تلاش شد تا قبل از سفر پرسپولیس به ترکیه 
نام او در لیست قرار بگیرد که مدیریت این باشگاه چراغ سبز نشان نداد. با 
این حال این ایجنت ها همه تلاش شان این است که نعمتی را به عنوان دفاع 
راست ذخیره ایوب به تیم اضافه کنند. این در شرایطی است که پرسپولیس 

در این پست یکی دو جوان خیلی خوب در اختیار دارد. 

  گاریدو در مورد بازیکنان جوان تصمیم می گیرد
یکن جوان به همراه تیمش به  ســـرمربی اســـپانیایی پرســـپولیس بیش از 10 باز
ترکیه برده تا از بین آنها نفراتی که باید در لیست نهایی قرار بگیرند را انتخاب 
یکن زیر  کند. طبق قانون ســـازمان لیگ هر باشـــگاه لیگ برتری می تواند 8 باز
یکن زیر 21 سال در لیست خود داشته باشد. در حال حاضر  23 سال و 4 باز
ی پرســـپولیس حضور دارند و طبیعتا این  یکن در اردو بیش از این تعداد باز
باشگاه نمی تواند همه آنها را در لیست خود داشته باشد. از این رو قرار است 
یدو انتخاب کند کدام نفرات جوان به کارش می آیند  ی ترکیه گار بعد از اردو

و کدام شان در لیست فروش باشگاه قرار خواهند گرفت. 

  تلاش برای فروش سورگی به فولاد
باشگاه پرسپولیس حاضر نیست رضایتنامه 

میلاد ســـورگی را رایگان برای باشـــگاه فولاد صادر کند. مســـئولان این باشگاه 
یکن جوان توســـط مربیان ســـابق این باشـــگاه هوایی  متوجه شـــده اند این باز
ی اعلام کرده اند چه باشـــگاه فولاد و چه هر باشـــگاهی  شـــده و از این رو به و
کـــه او را می خواهـــد باید مبلغی را برای صـــدور رضایتنامه اش پرداخت کند. 
ی  اتفاقی که هنوز رخ نداده و باعث شـــده ســـورگی نتواند فولادی ها را در اردو
دبی همراهی کند. این شرایط برای احمد گوهری هم وجود دارد و او هم قرار 

نیست رضایتنامه اش رایگان برای باشگاهی صادر شود. 

  نگرانی پرسپولیس از انتقال عبدی به تیم های رقیب
مهدی عبدی قبل از ســـفر پرســـپولیس به ترکیه از لیســـت سرخپوشـــان کنار 
گذاشـــته شـــد و به این خاطر خیلی ســـریع برای گرفتن رضایتنامه اش از این 
یکن حاضر نیست قراردادش را با پرسپولیس تمدید  باشگاه اقدام کرد. این باز
یافت  کند تا به صورت قرضی راهی تیم دیگری شـــود و از این رو به دنبال در
رضایتنامه خود است. گویا خود عبدی قبل از حضور در تمرینات پرسپولیس 
کتور پیشـــنهاد دارند  به همراه ایجنتش مدعی شـــده بودند از اســـتقلال و ترا
اما اولویت آنها پرســـپولیس اســـت که البته در حال حاضر شـــرایط فرق کرده 
کی  یدو علاقه ای به حفظش نداشـــته به نوعی شـــا یکن از اینکه گار و این باز
ی گفته اند  اســـت. نکته قابل توجه اینکه مســـئولان باشـــگاه پرســـپولیس به و
ی؟! از همین رو  کتور بـــرو رضایتنامـــه ات را صـــادر کنیـــم که به اســـتقلال یا ترا

یکن گفته اند  آنها بـــه ایجنت ایـــن باز
ن  هـــا ا خو ی  ه ها شـــگا با بـــه 

عبـــدی بگوید بـــرای گرفتن 
رضایتنامـــه اش بایـــد نامه 
رســـمی به باشـــگاه تحت 

قراردادش بزنند. 

عدم صدور رضایتنامه عبدی به خاطر استقلال و تراکتور!

چالش با گاریدو بر سر جذب بازیکن خارجی
حمیدرضا اسکندری

خبرنگار گروه ورزش

نیلوفر مژدهی
خبرنگار

 تکلیف سهمیه خارجی فولاد و پرسپولیس 
تا یکشنبه مشخص می شود

امیدواری هر 2 باشگاه به مساعدت 
سازمان لیگ

ســـازمان لیگ براســـاس قوانینی که فصل گذشته برای تیم های لیگ 
یکنـــان خارجـــی در نظـــر گرفت برای  برتـــری به منظـــور اســـتفاده از باز
فصل جـــاری ســـهمیه برخی تیم هـــا ازجمله پرســـپولیس و فولاد برای 
یکن خارجی را کاهش داد. در این بین باشـــگاه فولاد فقط  جذب باز
یکن را دارد و پرسپولیس هم به خاطر عدم حضور  مجوز جذب یک باز
نبیل باهویی و وحدت حنانوف در 60 درصد از زمان بازی های این 
تیم، دو ســـهمیه اش کســـر شـــد. هر دو باشگاه نســـبت به این مساله 
اعتراض کردند و منتظر پاسخ نهایی سازمان لیگ هستند. باشگاه 
یکنان خارجی خود است تا بتواند برای آنها  فولاد در حال توافق با باز
جایگزین بیاورد و تا الان توانسته با لوکاس و جفرسون برای جدایی به 
توافق برسد. مساله ای که نشان می دهد فولادی ها از چراغ سبز سازمان 
یکن خارجی اطمینان دارند. همان طور که  لیگ در زمینه جذب باز
بعـــد از ایـــن ماجرا ســـازمان لیگ تصمیم گرفت قانون لحاظ شـــده را 
اصـــلاح کنـــد و به جای زمان بازی ها در فصل آینده تعداد بازی های 
نفرات خارجی لحاظ خواهد شد، حتی اگر آنها برای ثانیه هایی در یک 
بازی میدان رفته باشند. جالب اینکه این قوانین توسط کارگروهی در 
سال گذشته لحاظ شد که هوشنگ نصیرزاده یکی از ارکان آن بود و 
حالا همین قوانین برای او در باشگاه فولاد دردسرساز شده است. به هر 
شکل قرار است سازمان لیگ تکلیف دو باشگاه فولاد و پرسپولیس را 
یکن  تا روز یکشنبه مشخص کند و به آنها اعلام کند درنهایت چند باز
خارجی می توانند جذب کنند. باشـــگاه پرســـپولیس در حال حاضر 
یکن خارجی در اختیار دارد و با توجه به کســـر سهمیه نبیل و  ســـه باز
یکن را خواهد داشـــت، اما این باشـــگاه  وحدت اجازه جذب یک باز
هم اکنون به دنبال جذب دروازه بان، دفاع چپ و مهاجم خارجی است 
یادی دارد که سازمان لیگ سهمیه ای از این تیم کسر نکند.  و امید ز

کنش   دربی حقوقی شروع شد، استقلال در وا
 به مخالفت پرسپولیس با افزایش سقف قرارداد 
 در نامه ای به فدراسیون گفته قرمزها نمی توانند 

بیش از ۴بازیکن غیرایرانی بگیرند

چند تا بازیکن خارجی؟
ی  قانون ســـقف بودجه برای تیم های لیگ برتر به منظور شفاف ســـاز
مالی و فیرپلی اقتصادی، برای دومین فصل پیاپی توسط فدراسیون 
فوتبال به حالت الزام درآمده و این در حالی است که در همین راستا 
کادمی های فوتبال توسط باشگاه ها  الزام به هزینه 10 درصدی برای آ
باعث شده است برخی از آنها به این موضوع اعتراض هایی را مطرح 
کنند. در این خصوص شـــنیده می شـــود باشـــگاه اســـتقلال به این 
ی این  موضوع اعتراض و از فدراســـیون فوتبال درخواســـت کرده تا رو
مقدار بازنگری انجام داده یا لااقل این عدد به عنوان بخشی از سقف 
بودجه در نظر گرفته نشود. همچنین از باشگاه استقلال خبر می رسد 
مدیران این باشـــگاه در اعتراض به احتمال افزایش ســـقف ســـهمیه 
یکنان خارجی برای پرســـپولیس نســـبت به مقدار استفاده از آنها  باز
در فصل قبل، از فدراســـیون فوتبال درخواســـت کرده اند تا نسبت به 
قوانین پایبند مانده و این اجازه را ندهند فدراسیون امتیاز ویژه ای به 
آنها اعطا کند. ظاهرا پس از مخالفت قرمزها با افزایش سقف بودجه، 

حالا رقیب آنها می خواهد به نوعی این اقدام رقیب را تلافی کند. 

اخبار کوتاه

یادی را  خبر استعفای محرم نویدکیا در آخرین ساعات روز دوشنبه حواشی ز
متوجه تیم مس رفسنجان کرد. از طرفی عدم پاسخگویی مسئولان و مدیران 
کنشـــی در قبال خبر استعفای این مربی نداشتند بر  باشـــگاه مس که هیچ وا
یادی پیرامون این خبر  این موضوع دامن زده و در طول چند ساعت حواشی ز
منتشر شد. نویدکیا از ابتدای حضورش در تیم مس رفسنجان در میانه های 
فصل قبل چندین بار به دلیل مسائل و مشکلات مالی استعفا داد از این رو 
ی دارد نه تنها  باور این خبر آن هم در شرایطی که باشگاه مس مشکلات بسیار
عجیب نیست بلکه باورش نیز سخت نبود. در شرایطی که این تیم باید آخر 
ی ترکیه شود نبود سرمربی می تواند بزرگ ترین لطمه را به این  هفته راهی اردو
باشـــگاه زده و قبل از شـــروع مسابقات لیگ برتر آنها را وارد حاشیه بزرگ کند. 
درخصوص اتفاقاتی که حوالی باشـــگاه مس رخ می دهد اخبار بســـیار است 
امـــا آنچـــه بیـــش از همه موجب نگرانی علاقه مندان به این تیم اســـت غیبت 
یادی در فصل پیش رو داشـــته و  محرم نوید کیاســـت. مســـی ها که مصائب ز
ی دوش خود احساس می کنند  یادی را رو از فصول گذشته نیز بار حواشی ز
 ، تنها دلخوشی شـــان حضور مربی توانمندی چون محرم اســـت. از این رو قهر
استعفا، ترک تمرینات یا هرچه می خواهند نامش را بگذارند می تواند در کنار 

سایر مشکلات بزرگ ترین لطمه را به این تیم بزند. 

  مس تکذیب نکرد
کنشـــی نســـبت به خبر  وقتی مســـئولان و مدیران باشـــگاه مس رفســـنجان وا
استعفای سرمربی تیم خود نشان ندادند این شائبه به وجود آمد که استعفای 
گـــر ایـــن خبـــر صحـــت نداشـــت حتما  کـــه ا واقعـــی در کار بـــوده اســـت؛ چرا
تکذیبیه ای از ســـوی باشـــگاه منتشر می شد. پیگیری های ما از باشگاه مس 
رفسنجان نشان می دهد که مسئولان این باشگاه در آخرین ساعات دیشب 
تصمیـــم به انتشـــار تکذیبیـــه درخصوص خبر اســـتعفای نویدکیا گرفتند اما 
که تصور کردند با پرداخت به این موضوع بیشتر به این  منصرف شدند؛ چرا
شـــایعه دامن می زنند . در واقع اما آنها شـــوکه شـــده بودند که چطور خبرهای 
باشگاه شان به بیرون درز می کند . موضوعی که در آن شب بیشتر به آن پرداخته 
که این اولین بار نیست اخبار مربوط  شد پیدا کردن جاسوس در تیم بود؛ چرا
به تیم مس رفسنجان به بیرون درز می کند. مسی ها در این یکی دوروزه پیگیر 
پیدا کردن جاسوس در تیم شان بودند اما ظاهرا تا این لحظه موفق نبوده اند. 

  محرم به اصفهان رفت
ی با باشـــگاه مس رفســـنجان در حالی  خبر انصراف نویدکیا از ادامه همکار

یکنان این تیم در آن روز تمرین کردند و دیروز راهی ایفمارک  منتشر شد که باز
شده و تست پزشکی دادند. نکته مهم اینجاست که نویدکیا تیمش را برای 
ی از مربیان و حتی اعضای  حضور در ایفمارک همراهی نکرد. شـــاید بســـیار
یکنان خود به ایفمارک نروند اما ســـفر  کادر فنـــی تیم هـــای مختلـــف همراه باز
یکنان در ایفمارک در  نویدکیا به اصفهان همزمان با خبر استعفا و حضور باز
شرایطی که صحبت از استعفای او بود شک و شبهه ها را بیشتر کرد . از طرفی 
تمرینات تیم مس به مدت دو روز تعطیل اســـت و آنها فردا پنجشـــنبه راهی 
ی ترکیه می شوند. گویا سفر نویدکیا به اصفهان برای ملاقات با خانواده  اردو
همزمان با خبر اســـتعفایش و تعطیلی دوروزه تمرینات مس همگی شـــایعه 
استعفای او را تکمیل کرد. در این خصوص یکی از نزدیکان باشگاه مس به 
ما خبر داد که استعفایی در کار نیست و شایعات درخصوص جدایی این 
مربی از تیم مس روز پنجشنبه با حرکت کاروان تیم به ترکیه به همراه سرمربی 
که تیم قطعا بدون ســـرم  ی تدارکاتی به پایان می رســـد؛ چرا ی اردو برای برگزار
مربـــی بـــه اردو نمـــی رود و حضور نویدکیـــا به همراه کاروان تیـــم مس به معنی 

اتمام شایعات خواهد بود. 

  دلیل اعتراض چه بود؟
شاید نویدکیا استعفا نداده باشد اما قطعا بروز مشکلی اعتراض این مربی در 

تی که باشگاه مس در تامین  تمرینات را به همراه داشت. جدا از همه مشکلا
بودجه، مالکیت مشترک، بدهی های فصل گذشته، پرونده فساد مالی، عدم 
یکنان فصل قبل  حق امضای مدیرعامل باشـــگاه و بدهی 20 درصدی به باز
در ازای قراردادشان دارد برخی مشکلات پیش پاافتاده هم می تواند نظم تیم 
مس را به هم بزند. برخی موضوعاتی که از نگاه ســـرمربی مهم اســـت و البته 
چون نویدکیا حساس تر است بیشتر نمود پیدامی کند. شاید باورش سخت 
باشـــد اما دلیل ناراحتی نویدکیا از مســـئولان مس که باعث شـــد این مربی با 
خلقی تنگ راهی اصفهان شود کمبود یک سری اقلام مورد نیاز در تمرینات 
ینـــات دلیل به وجـــود آمدن تمام  بـــود. در واقـــع برخـــی کم و کســـری ها در تمر
این مشـــکلات اســـت. شـــاید این موضوع کمی ساده به نظر می رسد اما برای 
نویدکیا که نگران تکرار مشـــکلات فصل قبل اســـت موضوع ساده ای نیست. 
او نگران اســـت تا با این قبیل مســـائل کوچک استارت بی نظمی ها زده شود؛ 
که فکر می کند حالا که او به خاطر خیلی مسائل کوتاه آمده و مسئولیت  چرا
ی ترین چیزها  تیم مس با همه مشـــکلات ها پذیرفته اســـت حداقل در ضرور
نیازمند حمایت باشـــگاه اســـت. بعید است این باشگاه قصد بی توجهی به 
خواسته سرمربی خود را داشته باشد اما گویا برخی محدودیت ها موجب شد 
تا خواسته سرمربی تیم مس به تاخیر بیفتد اما برای مربی که حاصل مکتب 
تیم ســـپاهان اســـت و همواره با بودجه هنگفت در تامین همه اقلام مورد نیاز 

پیشرو بوده پذیرفتن چنین کمبودهایی کمی سخت به نظر می رسد از طرفی 
نویدکیـــا همـــواره در فوتبـــال یا درخدمت تیم ملی بود یا در باشـــگاه ســـپاهان 
فعالیت می کرد. در واقع مس اولین تجربه خارج از چهارچوب اوست. شاید 
تی که نویدکیا به خاطر آن ناراحت شـــده و به باشگاه گله کرده است  مشـــکلا
ی از باشگاه ما به امری طبیعی مبدل شده اما برای نویدکیا که اصول  در بسیار
حرفه ای را در جزئی ترین چیزهامی بیند قبول چنین مسائلی ممکن نیست. 
به هر حال مســـئولان باشـــگاه مس در تلاشـــند تا ناراحتی نوید کیا را سطحی 
جلوه داده یا حتی استعفای او را تکذیب کنند اما برای علاقه مندان به فوتبال 
ی ترکیه نشـــود و نویدکیا را در کنار این تیم نبینند  تا زمانی که تیم راهی اردو

تکذیب چنین استعفایی سخت است. 

  کمبود بودجه وجود ندارد
ی درخصوص ناراحتی مدیران باشگاه مس رفسنجان از عملکرد  اخیرا اخبار
نویدکیا شـــنیده شـــد و برخی ادعا کردند مدیران این باشگاه به دلیل لیست 
کـــه معتقدند نفراتی  ورود و خـــروج تیم شـــان از نویدکیا ناراحت هســـتند؛ چرا
یکنانـــی را به تیم اضافه  را نخواســـت کـــه از جملـــه کلیدی ترین ها بودند و باز
گر این خبر صحت داشته باشد  کرده که از نگاه آنها کارآمد نیستند، حتی ا
یکنان مـــورد نظر نویدکیا  یـــد باز مدیـــران باشـــگاه مـــس همچنان در حال خر
یکن خارجی که در لیست این مربی  هستند. آنها اخیرا در پی جذب سه باز
یکن که یکی آسیایی )ظاهرا عراقی( و دو  قرار داشـــت هســـتند. از این ســـه باز
پایی هستند فیلم هایی به دست نویدکیا رسید که آنها را با دقت  تن دیگر ارو
یکن مورد تاییـــد قرار گرفتند و  و ظرافـــت خاصی بررســـی کرد. گویا هر ســـه باز
ی ترکیه را  نویدکیا از مسئولان باشگاه خواسته تا مقدمات حضور آنها در اردو
یکن بتوانند در تمرینات تیم در ترکیه نظر  فراهم کند. درصورتی که این سه باز
سرمربی تیم مس را جلب کنند راهی تهران شده و پس از شرکت در ایفمارک 
یکن باعث شـــد تا  قرارداد رســـمی می بندند. وســـواس نویدکیا در انتخاب باز
یادی تا ثبت قرارداد با مس داشته باشند. گویا این مربی  این نفرات فاصله ز
به باشگاه اعلام کرده تنها درصورتی این خارجی ها را به خدمت می گیرد که 

ی را جلب کنند.  ی ترکیه نظر و هر سه بتوانند در اردو
یکنان  ظاهـــرا مســـی ها برای فصل جدید کمبود بودجه نداشـــته و قـــرارداد باز
یکنان  فصل قبل را تا 80 درصد تســـویه کردند. از این رو با تکمیل لیســـت باز
یکنان فصل قبل که در تیم باقی  تیم مس در نظر دارند قبل از شروع فصل با باز
ماندند تسویه کنند و پول سایر نفرات نیز در زمانی کوتاه پرداخت می کنند. 
یکن خارجی فعلا کمبود منابع  بـــه ایـــن ترتیب آنها بـــرای به خدمت گرفتن باز
ی  ندارند اما از آنجا که حدود سه میلیارد بدهی از قراردادهای داخلی هنوز رو
دست شـــان مانده برای ثبت قرارداد مشـــکل دارند. از این رو در شرایط فعلی 
پرداخـــت پول این نفرات در دســـتور کار قـــرار گرفته که البته با توجه به پایین 
ی انجام می شود.  بودن مبلغ کار سختی نیست و به زودی پس از مراحل ادار

حواشی ناتمام مس و نویدکیا ادامه دارد

چشم محرم ترسید
 حضور آقای سرمربی در اردوی ترکیه به حواشی پایان می دهد؟                    3 خارجی پس از تست در تمرینات قرارداد می بندند


